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Zuzka už pekných pár rokov 
pravidelne slúži v službe chvál na 
Bohoslužbách aj na misiách a 
pôsobí aj v ďalších služobnostiach. 
Nedávno na Bohoslužbách, pri 
modlitbe za chorých bolo vidieť, že 
Duch Boží mocne a výnimočne čosi 
koná v Zuzkinom živote.
Jej oči boli plné sĺz,...ale sĺz radosti. 
Bolo zrejmé, že zažila zázrak.
Po skončení Bohoslužieb prišla za 
mnou a podelila sa o to, čo sa jej 
stalo.

Pred viac ako polrokom som začala 
mať bežné problémy s dýchaním. 
Nemohla som poriadne dýchať, 
soplila som, tak som si kúpila 

kvapky do nosa, ktoré odporúčajú v 
bombastickej televíznej reklame.
Začala som ich používať.
Všetko sa zdalo byť v poriadku, no 
ťažkosti neustúpili ani po týždni.
A tu sa začali problémy. Výrobca 
totiž v návode na používanie 
upozorňuje, že kvapky by sa nemali 
používať dlhšie ako 7- 10 dní.
Keďže však problémy s dýchaním 
pretrvávali, ja som ich  spontánne 
používala ďalej.
Neuvedomovala som si, aké 
nebezpečenstvo mi hrozí.
Brala som si ich so sebou všade, 
kde som išla a aplikovala som si ich 
vždy, keď som cítila, že ich 
potrebujem.

Používala som ich už pol roka.
Neurobila som bez nich ani krok.
Problémy s dýchaním neprestávali, 
práve naopak, začala som z nosa 
už aj krvácať.
Raz sa nedopatrením stalo, že sa 
dostali moje kvapky do tašky mojej 
švagrinej a ona ich odniesla domov.
Zistila som to  až doma a začala 
som byť nervózna.
Nevedela som si predstaviť, ako 
vydržím noc bez nich.
Začala som sa báť, čo sa stane, ak 
sa náhodou v noci zobudím a 
budem potrebovať svoje kvapky.
Ihneď som jej zavolala, či ich 
náhodou nevzala, či nemá moje 
kvapky.

SVEDECTVO ZUZKY MAJOROŠOVEJ O UZDRAVENÍ
A VYSLOBODENÍ ZO ZÁVISLOSTI NA KVAPKÁCH DO NOSA
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Potvrdila mi , že ich má a ja som sa s 
obavami pozerala v ústrety noci bez 
nich.
Ešte stále som si nechcela pripustiť, 
že som závislá, aj keď som tušila, že 
to nie je celkom v poriadku.
Stávalo sa,  keď som v práci zistila, 
že ich nemám, začala som 
obvolávať každého -manžela 
Ferka, švagrinú, brata, jednoducho 
každého, kto mi prišiel na um, aby 
mi rýchlo doniesli kvapky do roboty, 
lebo to nevydržím.
Keď nemohli, tak som odbehla z 
roboty do lekárne kúpiť si nové 
balenie.
Tak sa stávalo, že som mala naraz 
aj troje kvapiek do nosa: jedny v 
kabelke, druhé doma, tretie v 
robote, atď.
Dnes sa tomu už schuti smejem, ale 
vtedy som jednoducho bez kvapiek 
nedokázala existovať.
Noc som nejako vydržala, ale na 
druhý deň som už ich musela mať 
zase pri sebe.
Iba vtedy som bola pokojná.
Už aj v práci si moja šéfka všimla, že 
čosi nie je so mnou v poriadku.
Posielala ma k lekárovi, ale mne 
stačilo toľko, že mám pri sebe svoje 
kvapky.
Nevedela som si ani predstaviť 
situáciu, že nebudem mať pri sebe 
svoje kvapky.
Problémy s dýchaním samozrejme 
neprestávali a ja som si potrebovala 
kvapky  aplikovať čoraz častejšie.
Nechcela som si pripustiť, že som 
závislá. Ani náhodou.
A všetko to prebiehalo tak 
nenápadne,  samozrejme, že 
málokto si v mojom okolí niečo 
všimol, okrem spomínanej šéfky v 
práci.
Kto vie, ako by to bolo skončilo, 
keby raz na Bohoslužbách Pán ku 
mne mocne neprehovoril.
Cez slovo, ktoré kázal pastor, ktorý 
o mojom probléme nevedel a ani 
nemohol vedieť, sa ma Duch Svätý 
tak mocne dotkol, že som utekala 
dole do modlitebného radu na 

modlitbu.
Už na pódiu v chválach, kde som 
pred modlitbou stála, som cítila, že 
Pán Ježiš, ktorý vedel o mojom 
probléme, sa ma dotýka.
Musela som plakať.
Utekala som teda dole na modlitbu.
Pastor položil na mňa ruky, Boh sa 
ma  mocne dotkol a v tom momente 
som bola uzdravená a zároveň 
oslobodená.
Iba vtedy mi došlo v plnosti, že som 
bola otrokom nosných kvapiek, bola 
som poviazaná, neslobodná.
Porozumela som aj tomu a mám 
vlastnú skúsenosť, ktorú mi nikto 
nedokáže vziať, že ak sa stane 
človek na niečom závislým, zároveň 
sa vzdiaľuje, síce nenápadne, ale 
celkom isto, od Boha. Pre závislosť 
už prestávalo ku mne aj Božie slovo 
hovoriť.

Závislosť je hnusná vec.
Teraz som už uzdravená a 
oslobodená, zmizol strach aj 
nepokoj, čo so mnou bude, ak 
náhodou nebudem mať pri sebe 
"svoje" kvapky do nosa, lebo zase 
naplno prežívam, že mám pri sebe 
vždy Ježiša.
Som nesmierne vďačná Pánu 
J e ž i š o v i  z a  u z d r a v e n i e ,  
oslobodenie a za to, že mám kde 
chodiť počúvať Božie Slovo, že 
môžem chodiť do cirkvi, kde sa káže 
evanjelium v plnosti, kde sa modlia 
za uzdravenie a vyslobodenie.
Kto vie, ako by to dopadlo, keby 
som nemala túto možnosť.
Vďaka Bohu za všetko!


